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Folketingets Sundheds- og Forebyggelsesudvalg har den 28. august 2012 stil-
let følgende spørgsmål nr. 848 (Alm. del) til ministeren for sundhed og fore-
byggelse, som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott 
Blixt (DF).

Spørgsmål nr. 848:
’’Ministeren bedes redegøre for hvordan ministeren vil løse sygehussjusk som
beskrevet i artiklen "Bent døde på hospitalet - ventede i fire timer på læge"
den 2. august 2012 fra Ekstra Bladet.”

Svar:
Det behandlingsforløb, som er beskrevet i artiklen ”Bent døde på hospitalet -
ventede i fire timer på læge” den 2. august 2012 i Ekstra Bladet, lyder bestemt 
ikke som et hensigtsmæssigt behandlingsforløb. Jeg kender dog kun behand-
lingsforløbet fra denne artikel, og har ikke mulighed for at vurdere de sund-
hedsfaglige beslutninger, der er taget i den forbindelse. Jeg hæfter mig i øvrigt 
ved, at sygehuset ifølge omtalen i artiklen har indbudt de pårørende til en sam-
tale med afdelingsledelsen, hvor forløbet vil blive gennemgået, og de pårøren-
de har mulighed for at stille spørgsmål.

Det er regionerne, der er ansvarlige for tilrettelæggelsen af den behandling, 
der foregår på landets sygehuse. De pårørende har endvidere mulighed for at 
klage over behandlingen ved blandt andet Patientombuddet
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